

## 《单词百科:turbidity是什么意思?turbidity怎么发音?turbidity的解释和用法》

英语单词turbidity是什么意思?turbidity怎么读?turbidity怎么发音?英语巴士为您整理了turbidity的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



### turbidity怎么读

turbidity的读音:[t : 'b d t ]

### turbidity的意思

1、n.混浊, 混乱;混浊度;浊度;

### turbidity的相关词组

1、bacterium turbidity [医]细菌浑浊;

### turbidity的近义词

1、turbidness n.混浊，浓密；浊度；

### turbidity的双语例句

1、This turbidity is caused by material present in the original black tea.

这种浑浊是由存在于原料红茶中的物质所引起的。

2、The facies types of the Lower Cretaceous are mainly delta, lake and turbidity.

下白垩统的扎赉诺尔群的沉积相的主要类型为三角洲相，湖相和浊流相。

3、Turbidity is predominantly made colloids.

浊度主要是由胶体物质造成的。

4、Phenomenon of estuarine turbidity maximum zone is modeled by 2-dimensional numerical model.

利用平面二维数值模型模拟河口最大浑浊带现象。

5、Measure turbidity of filtrate and reduction of hydraulic pressure.

测定滤后水浊度及水头损失。

6、Stub tube fillers have practical significance for the removal of turbidity.

短管填料对水浊度去除有着重要的实用意义。

7、Weekly testing for ammonia, nitrite, nitrate, turbidity, iodide, and strontium.

每周测试氨氮，亚硝酸盐，硝酸盐氮，浊度，碘，锶。

8、What do turbidity currents result from?

混浊流是怎么引起的呢？

9、Turbidity of the change started fresh air.

浑浊的空气开始变的清新。

10、Then there is colour, and colour is not the same as turbidity.

其次是颜色, 而颜色和浊度不同.

11、 First, there is turbidity.

首先是浊度.

12、 Results The turbidity and fluoride in 98 % and %% after treated by electromagnetic fields.

结果复合电磁场对水样的浑浊度98%以上,对氟化物%%.

13、 Any turbidity in the drinking water is automatically associated with possible wastewater pollution.

饮水中的任何浊度都被自然地联想到可能是废水污染.

14、 Results TG levels were positive correlaed with plasma turbidity after test meal.

结果餐后TG随血浆A水平 升高和降低,两者呈正相关.

15、 The commodity value of vinegar is seriously influenced by turbidity and precipitation.

食醋浑浊与沉淀严重影响了食醋的商品性.

以上是英语巴士为您整理的turbidity怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。

查看更

多关于turbidit

y的用法、turbidity的释义、turbidity的相关详情请点击：<https://enbs.cn/turbidity>